## **Perseverance**



The difference between perseverance and obstinacy is that one comes from a strong will, and the other from a strong won't. —Henry Ward Beecher

Consider the postage stamp: its usefulness consists in the ability to stick to one thing until it gets there.

—Josh Billings

Perseverance is the hard work you do after you get tired of doing the hard work you already did.—Newt Gingrich

If one dream should fall and break into a thousand pieces, never be afraid to pick one of those pieces up and begin again. —Flavia Weedn

It's not that I'm so smart, it's just that I stay with problems longer.

—Albert Einstein

People are always blaming their circumstances for what they are. I don't believe in circumstances. The people who get on in this world are the people who get up and look for the circumstances they want, and, if they can't find them, make them.

—George Bernard Shaw

The drops of rain make a hole in the stone not by violence but by oft falling.

—Lucretius

Don't be discouraged. It's often the last key in the bunch that opens the lock. —Author Unknown

You learn you can do your best even when it's hard, even when you're tired and maybe hurting a little bit. It feels good to show some courage.

—Joe Namath

With ordinary talent and extraordinary perseverance, all things are attainable.

—Thomas Foxwell Buxton



www.motivatedmagazine.com

Let perseverance be your engine, and

hope your fuel.—H. Jackson Brown, Jr.

## المثابرة



الفرق بين المثابرة والعناد هو أن أحداها يأتي من إرادة قوية والأخر يأتي من إرادة غير قوية – هنري وارد بيتشر

أنظر الى الطابع البريدي: إن فائدته تتوقف على القدرة على الإلتصاق بشيء واحد حتى يصل الى جهته المقصودة - جوش بيلنيغز

المثابرة هي العمل الشاق الذي تقوم به بعد شعورك بالتعب من أداء عملٍ شاق سبق أن قمت به - نيوت غينغريتش

إذا سقط حلم وتبعثر الى ألف قطعة فلا تخشّى أبداً من التقاط إحدى تلك القطع والبدء مرة اخرى -فلافيا ويدن

ليس لأنني ذكي جداً بل فقط لأنني أمكث مع المشاكل لفترة أطول - البرت اينشتاين.

كثيراً ما يلوم الناس ظروفهم على ما هم عليه. أنا لا أؤمن بالظروف. الناس الذين يتقدمون في هذا العالم هم الذين ينتصبون واقفين ويبحثون عن الظروف التي يريدونها وإذا لم يتمكنوا من إيجادها قاموا بصنعها - جورج برناردشو

قطرات الماء تُحدث ثقباً في الحجر ليس عن طريق العنف ولكن بسبب كثرة التكرار. - لكرتيوس

لا تثبط عزيمتك، فغالباً ما يكون المفتاح الأخير في المحرمة هو الذي يفتح القفل - مجهول

بإمكانك القيام بأفضل ما لديك حتى عندما يكون ذلك شاقاً وحتى عندما تكون متعباً وربما تتأذى قليلاً ولكن من الجيد أن تظهر بعضاً من الشجاعة - جونماث

بموهبة عادية ومثابرة استثنائية، فإن الحصول على كل شيء يصبح ممكناً – توماس فوكسويل بكستون



الأمور الصعبة تستغرق وقتاً طويلاً والأمور المستحيلة تستغرق وقتاً أطول قليلاً - اندريه أ. جاكسون - اندريه أ. جاكسون

إجعل المثابرة بمثابة محركك والأمل وقودك – اتش. جاكسون براون الابن